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1. Valg af dirigent og referent. 
Anders Boelskifte blev valgt til dirigent. Dirigenten konstaterede, at alle formalia i forbindelse med 
indkaldelsen til generalforsamlingen var overholdt, og at generalforsamlingen var lovlig og beslutningsdygtig. 
 
Marina Martinussen blev valgt til referent 
 
Dirigenten orienterede om, at ud af 133 stemmeberettigede var der mødt 100 op, heraf 25 ved fuldmagt. 
 
Da der senere skulle stemmes om nogle forslag, der jf. foreningens vedtægter krævede et kvalificeret flertal, 
kunne dirigenten orientere om, at der, for at et forslag skulle kunne besluttes, skulle der være mødt 2/3 af 
de stemmeberettigede op, hvilket svarede til 89 fremmødte, så forsamlingen var beslutningsdygtig jvf 
vedtægterne. 
 
Af de fremmødte, skulle mindst 2/3 stemme for, hvilket ville svare til 67 ja-stemmer. 
 

2. Bestyrelsens beretning v/formanden. 
 
”Velkommen til årets generalforsamling i AB Julius. 
 
Jeg har glædet mig til i aften og jeg håber vi får en god aften med gode drøftelser – der er et stort emne, 
der skal tages stilling til – i en god og venlig tone. 
 
2017 har været et godt år for foreningen, endnu et godt år fristes man til at sige. 
 
Økonomisk har vi en god og sund forening, hvilket også fremgår af regnskabet. 
 
Der har været igangsat og gennemført en del projekter, herunder renovering af brønde, port, kældre og 
garager – og renoveringsarbejderne fortsætter forhåbentligt i 2018. 
 
Afholdelse af det årlige loppemarked, det giver dejligt liv. 
 
Der er dog et par ting der har været knap så gode: 
1) Leif har været sygemeldt i en længere periode, men er nu heldigvis tilbage på nedsat tid, han varetager 
ikke længere trappevask. 
2) Vi havde i forbindelse med opstart af varmeanlægget problemer med varmen, hvilket medførte mindre 
gener for nogen beboere, men desværre også store gener for andre beboere, det er meget uheldigt. 
Problemet skyldes manglende indregulering af VVS i forbindelse med arbejde i andelshavers lejlighed. 
Sebastian har trukket et stort læs for at få systemet i orden igen sammen med VVSeren. 
Vi henstiller til at alle fremadrettet benytter Engelgaar som er foreningens VVSer ved arbejde på varme og 
vand – de kender systemet. 
3) Vi oplever et stigende antal henvendelser hvor naboer klager over hinanden. Det tager vi meget 
alvorligt og vi følger vedtægternes procedure for eksklusion. 
 
Slutteligt vil jeg gerne opfordre alle til fortsat at vise godt naboskab og så håber jeg sommeren bliver bedre i 
år så vi kan nyde vores gode have og møde hinanden i gården”. 
 
På spørgsmål fra dirigenten, om der var nogen, der havde spørgsmål eller kommentarer til bestyrelsens 
beretning, var der en andelshaver, der rejste sig, fordi vedkommende havde problemer med meget støj fra 
rørene fra varmekælderen og gerne ville spørge hertil. Da dette var beretningen uvedkommende, bad 
dirigenten andelshaver om efterfølgende at tale med én fra bestyrelsen (Sebastian). 
 
Der var ellers ingen kommentarer eller spørgsmål til bestyrelsens beretning v/formanden. 
 
Bestyrelsens beretning blev herefter sat til afstemning. 
Bestyrelsens beretning blev enstemmigt godkendt. 
 

3. Forelæggelse af årsregnskab, forslag til værdiansættelse og eventuel revisionsberetning samt 
godkendelse af årsregnskabet og værdiansættelsen. 
Anders Boelskifte gennemgik årsregnskabet og bestyrelsens forslag til værdiansættelse. 
Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til Anders Boelskiftes gennemgang. 
Årsregnskabet og bestyrelsens forslag til værdiansættelse blev herefter sat til afstemning. 
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Årsregnskabet og bestyrelsens forslag til værdiansættelse blev enstemmigt godkendt. 
 

4. Forelæggelse af drifts- og likviditetsbudget til godkendelse og beslutning om evt. ændring af 
boligafgiften. Bestyrelsen foreslår uændret boligafgift. 
Anders Boelskifte gennemgik drifts- og likviditetsbudgettet. 
Der var ingen kommentarer eller spørgsmål til Anders Boelskiftes gennemgang. 
 
Sebastian Löck forklarede kort principperne for den ”uændrede boligafgift” og op- og nedskrivningerne af 
tillæggene til boligafgiften. 
 
Bestyrelsens forslag til drifts- og likviditetsbudget, herunder en uændret boligafgift, blev herefter sat til 
afstemning. 
Bestyrelsens forslag til drifts- og likviditetsbudget, herunder en uændret boligafgift, blev enstemmigt 
godkendt. 
 

5. Forslag 
a) Bestyrelsen stiller forslag om ændring af Husorden. Forslag til Husorden bliver lagt på 
hjemmesiden. 
På spørgsmål fra salen svarede Sebastian og formanden, at der ikke var nogen større væsentlige ændringer til 
Husorden. Ændringer var nærmere at betragte som en udspecificering og præcisering af nogle punkter, for at 
der ikke længere skulle kunne herske tvivl om, hvad der var hhv. foreningens og andelshavers ansvar. 
 
Bestyrelsens forslag blev herefter sat til afstemning. 
 
Bestyrelsens forslag blev enstemmigt og godkendt. 
 
Sammenfattende var der flg. spørgsmål og svar relaterende til punkterne 5 b), c) og d): 
 
På et spørgsmål fra salen, om der ikke var blevet indhentet andre, og billigere, tilbud, forklarede Sebastian, 
hvordan fremgangsmåden og beslutningsprocessen havde været i altanudvalget fsva indhentning af tilbud 
og finansiering. Det forslag, der nu var sat til afstemning, var det, som altanudvalget havde fundet, var det 
bedste til prisen/finansieringen. 
 
Fra starten af var et gennemgående tema fra forsamlingen, i hvert fald fra dem, der havde noget på hjertet, 
at man var utilfreds med, at nogle andelshavere, der ikke var interesseret i altan, ville blive tvunget til at få 
altan, og at den ”varslede” stigning i boligafgiften for manges vedkommende var for høj, og måske for høj til 
at man ville kunne blive boende i sin lejlighed. 
 
Formanden spurgte derfor altanudvalget, om man havde drøftet, hvor stort et antal nej-sigere, man ”ville 
kunne leve med” i tilfælde af, at forslaget blev vedtaget, og om man havde talt om, hvor stort et flertal, man 
ville synes var tilfredsstillende. 
 
Hertil svarede Yvonne, at det havde man, og man var blevet enige om at godtage generalforsamlingens 
resultat, uanset hvor snævert et flertal det end måtte være. 
 
Igen var det økonomien, der prægede debatten, og der var flere, der rejste spørgsmål til lånoptagelsen, og de 
personlige omkostninger den foreslåede finansiering evt. måtte have for fx pensionister kun med folkepension. 
Nogle syntes, projektet var blevet alt for dyrt i forhold til, hvad man i starten af, var blevet lovet, fra ca. 500 
kr. om måneden til nu ca. 1.000 kr. mere. Andre spurgte til, om man havde tænkt på dem, der ikke have råd 
til at sidde for ca. 1.000 kr. mere om måneden? 
 
En kommenterede, at man jo selv kunne have meldt sig til altanudvalget, hvis man var utilfreds med 
forslaget, hvilket fik en anden andelshaver til at opfordre til, at man holdt en god tone. 
 
Altanudvalget svarede, at da dette nu var det 3. altanudvalg, der var nedsat, havde ambitionen været, at få 
det her projekt i mål. For at alle skulle have mulighed for at få en eller anden form for altan, hvor det var 
muligt, var projektet blevet mere omfattende og dyrere end først antaget. 
 
Dirigenten spurgte, om man havde gjort sig nogle overvejelser om at stemme for det mest vidtgående 
forslag først, nemlig 5d) da et nej til dette, ville overflødiggøre en afstemning om 5c). 
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Der lød også en tak til altanudvalget for det store arbejde, de havde lavet, og at det vel ikke var nødvendigt 
at spørge ind til alles personlige budgetter, for det var vel ikke det, som altanudvalget var blevet spurgt om. 
Ingen var blevet spurgt, om de havde råd til at der blev optaget lån til nyt tag eller nye faldstammer, og en 
altan ville give en kæmpe stigning i vurderingen. 
 
Kommentaren til dette var, at ét var, hvad der var nødvendigt for at vedligeholde ejendommen, et andet var, 
at altaner var ”luksus” og ikke en nødvendig vedligeholdelse. 
 
Dette er et ”alle-eller-ingen” projekt, dog undtaget 5. sal og stuen, der som de eneste er frit stillet for, om de 
ønsker tag- eller terrassealtan eller ej. 
 
Også her blev debatten præget af bl.a. finansieringsform og boligafgiftsstigning. 
 
Én ville høre, om altanen kunne spærres af, så man ikke kunne bruge den, i fald man ikke havde råd, og 
altanprojektet blev stemt igennem. Dette kunne den ikke, for hvem skulle så betale de månedlige omkostninger. 
 
En anden, om ikke man kunne optage et lån, hvor man kun betalte renter. Det kan man ikke, da altanen 
afskrives over 30 år, og der derfor tilsvarende skal betales afdrag. 
 
b) Altanudvalget stiller forslag om, at der gives tilladelse til, at der må opsættes altaner på 
ejendommen ejet af A/B Julius, såfremt A/B Julius er bygherre på projektet. 
 
Altanudvalgets forslag blev herefter sat til afstemning. 
 
Ja 72 
Nej 26 
Blank 0 
 
Altanudvalgets forslag blev således vedtaget. 
 
c) Altanudvalget stiller forslag om, at altaner finansieres igennem A/B Julius ved optagelse af 
et nyt 30-årigt fastforrentet realkreditlån med afdrag. De andelshavere, der får altaner, får et 
tillæg til boligafgiften. Dette altantillæg vil være en pligtig pengeydelse på lige fod med den 
almindelige boligafgift. 
 
Mads Ølgaard fra Pålsson Arkitekter fortalte om sin rolle i altanudvalget, og hvilke tanker, der lå bag 
projektet/forslaget. Der var blevet skelet meget til naboejendommen A/B Schneeklothsgården og deres 
altaner. 
 
Altanudvalgets forslag blev herefter sat til afstemning. 
 
Ja 70 
Nej 27 
Blank 2 
 
Altanudvalgets forslag blev således vedtaget. 
 
d) Altanudvalget stiller forslag om opsætning af altaner i A/B Julius jf. forslag fra Pålsson 
Arkitekter. Projektet finansieres ved optagelse af nyt 30-årigt realkreditlån med fast rente og 
afdrag og giver en stigning i boligafgiften. Bilag hertil bliver lagt på hjemmesiden. 
 
Altanudvalgets forslag blev herefter sat til afstemning. 
 
Ja 56 
Nej 37 
Blank/ugyldige 5 
 
Altanudvalgets forslag blev således ikke vedtaget. 
 
e) Følgende forslag er indsendt af Steffen Brund: 
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Under forudsætning af, at der er flertal for opsætning af altaner på ejendommen, stilles følgende 
forslag til ændring af Husorden: 
 
Da altanprojektet ikke blev vedtaget, var det ikke længere relevant at stemme om Steffen Brunds 2 forslag om 
ændringer til Husorden, da begge relaterede sig til altaner. 
 
Tiden var nu så fremskreden, at dirigenten anbefalede, at man skred til afstemning af punkterne 6-8 og herefter 
punkt f). Dette var forslagsstiller af punkt f) bestemt ikke tilfreds med, men stillet overfor spørgsmålet om, hvad 
der var vigtigst: om man fik valgt en bestyrelse inden for tidsplanen, eller man skulle stemme om nogle forslag 
vedrørende nogle praktikaliteter i A/B Julius, var et flertal blandt forsamlingen mest stemt for at stemme om 
punkterne 6-8 og så efterfølgende punkt 5f 
 

6. Valg til bestyrelse. 
Michael Eiler (formand) er på valg og modtager genvalg. 
Anette Cieslar (næstformand) er på valg og modtager genvalg. 
Der skal vælges yderligere et bestyrelsesmedlem. Monique Filus og Henrik Darre stiller op. 
Herudover skal der vælges to suppleanter. 
 
Jvf A/B Julius’ vedtægter §29, vælges formanden af generalforsamlingen, mens den øvrige bestyrelse 
efterfølgende konstituerer sig med en næstformand og en sekretær. 
 
Michael Eiler blev enstemmigt valgt til formand (2 år). 
Anette Cieslar og Henrik Darre blev valgt til bestyrelsen (2 år). 
 
 
Valg af suppleanter. 
Monique Filus og Kristina Tirsgaard blev valgt som suppleanter (1 år). 
 

7. Eventuelt valg af administrator. Bestyrelsen foreslår genvalg 
Boelskifte Administration A/S blev genvalgt. 
 

8. Eventuelt valg af revisor. Bestyrelsen foreslår genvalg 
Revisor Christiansen & Kjærulff blev genvalgt. 
 

5 f) Følgende forslag er indsendt af Josefin Gjørup & Sandra Tworek: 
Udarbejd en vedligeholdelsesplan (opgang, bagtrappe, kælder) 
1. Vi oplever generelt, at ovenstående tre områder i bygningen er i behov for vedligeholdelse. Vi stiller derfor 
forslag om, at der bliver udarbejdet en vedligeholdelsesplan for disse tre områder. Der er stort behov for en 
generel rengøring af alle tre områder, da der hænger støv og spindelvæv i lofterne, samt væggene er beskidte. 
Væggene både i opgang og bagtrappe trænger kraftigt til maling, da der flere steder er revner og malingen er 
krakeleret. 
 
Svar: Bestyrelsen forholder sig løbende til vedligeholdelsen af ejendommen. På hjemmesiden kan man se og 
læse bestyrelsens forslag til vedligeholdelsesplan, lige som det fremgår af det netop vedtagne budget, hvilke 
fokusområder der er for det kommende år. Så der er en vedligeholdelsesplan for opgang, bagtrappe og kælder. 
 
2. Kontaktmuligheder bestyrelsen: 
Vi stiller forslag om, at bestyrelsen står til rådighed hyppigere end en gang om måneden, som er den 
nuværende situation – taget i betragtning af at bestyrelsen er lønnet, så ses dette rimeligt for andelshaverne i 
bygningen. Det kan eventuelt være en times mail/telefontid en gang ugentligt. Den nuværende løsning stiler det 
utrolig svært, at få svar fra bestyrelsen, hvis man har en situation der haster. 
 
Svar: Der har tidligere været telefontid, hvor man kunne ringe til bestyrelsen. Da der gennem en længere 
periode ikke var nogen, der ringede, og beboerne mere og mere er gået over til at sende mails, blev denne 
afskaffet. Er der noget der hurtigt skal tages stilling til, kontaktes viceværten. Da forslagsstiller ønskede forslaget 
til afstemning, blev der stemt om forslaget. 
 
Forslaget blev ikke vedtaget. 
 
3. Opbevaringsmuligheder legeplads i gård: 
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Vi stiller forslag om, at der bliver indkøbt opbevaringskasser til legepladsen i gården, hvor børnene skal lægge sit 
legetøj efter brug. Der har været op til flere situationer, hvor legetøjet ligger spredt i gården og er til gene og 
fare for øvrige beboer. Dette vil forhåbentlig også medføre, at Leif ikke skal bruge sin arbejdstid på at rydde 
legetøj op for børnene, men at de har et sted hvor de kan aflevere legetøjet efter brug. Forslaget blev sat til 
afstemning. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 
4. Bænke græsplæne: 
Vi stiller forslag om, at de gamle bænke på græsplænen bliver udskiftet med nye borde og stole som passer til 
de resterende havemøbler der står i gården. Ellers bør der blive rokeret rundt i gården, så de fine havemøbler 
ikke kun står placeret i hver ende af gården, men så beboerne i midten også kan anvende disse på græsset. 
 
Svar: Istandsættelse af eksisterende borde-og bænkesæt er sat på budgettet for det kommende år, hvilket vil 
fremgå af det netop vedtagne budget. 
 
5. Online vaskesystem: 
Vi stiller forslag om, at der bliver implementeret et online vaskesystem, hvor det er muligt at booke og afmelde 
vask online for at optimere udnyttelsen af vasketider. 
 
Svar: Da der stadig er beboere i ejendommen, der ikke er på internettet/online, kan et sådan forslag ikke 
vedtages. 
 

9. Eventuelt 
 
 
Marina fortalte, at A/B Julius er blevet ”fadder” til en hjertestarter fra TrygFonden. Derfor opfordres der til, at 
man via bestyrelsesmailen tilmelder sig kurset i brug af hjertestarter. 
 
 

Dirigenten takkede for god ro og orden, og generalforsamlingen var således slut. 
 
 
For referatet: 
Marina Martinussen 
 
 
 
 
_______________ _______________ ________________ 
Som dirigent Michael Eiler Marina Martinussen 
 
 
_______________ _______________ ________________ 
Anette Cieslar Sebastian Löck Henrik Darre 
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Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet 
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Marina Løgstrup Martinussen
Bestyrelsesmedlem
På vegne af: A/B Julius
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Wd1tp2dQJwSQnCsMvJdxsO+j+koSPIySLuu5oPX2mrwW1ifPo6PGc/uXeJyV7BFuw3VA0fXfXBgG
2Y/VDtubsDIRZY9nQQIAqKaULs+/Dw1R3kt3Pgh/94sDjv6EHIEkHr8szXSbIfuTg3rfkJ9HJ5B1
gfS9PRYctiK0rRrvrHgwI0Zp4alyXYsVI9r4Hdmx24GWXjj8mcYh+uIph5L3fFkCtj6hPiK+vg27
bJUGUpFwL80UdMu/RXDb2R4qohjHidktXQtbjsc3z04QPfdkanOcYt38AO7x69g8VHI29Ug77W2r
zxTNY5Uui5zbq2nlzK+rMOP7+lbsQNIOobCcfw==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgNi4xKSBBcHBsZVdlYktpdC81MzcuMzYgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBDaHJvbWUvNjYuMC4zMzU5LjE4MSBTYWZhcmkvNTM3LjM2
  signingRequestId MTkxMjA0MA==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge NEM1NzItVkk2RVktMzVEUUYtVzI4NEstQ0FENkwtTkoySjU=
  TimeStamp MjAxOC0wNS0yOSAwOTozNjozMyswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 rHLu5jQvB2crfLD1UXapExmODuK9Es42EOFBJljrr7E=


 
S+uRDcvXahDCgp7BwaP274lJfYmgdSJLqRNJIt+VNyTXLR2lT7fFXbDAixSk4waHHQY3iDz616JX
nNqloX/m7d7mceU9JpzCwSkPefdNKhmwM66PNqWoc1TN49C0Z8SU3fOGMLmZarmo2BOlxFyrbNrM
0UoVdtQ+6KDjC9bQ+g6oYf5XhY36nall1vXWU0ZFoQBd7GvLduODj2UUeYa/nsoDClAj7EY8s0Rk
/sCKcHm0cMRTeW56SgXXi69jCuZTYVfK2ZZAtRojqReM+Ttqq20uGrjRnjjLOmsi3jv/R/oDhStA
8R8fSgTR++QQ3WAh1N/OeQqFfRotf/Et/qN95A==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgNi4xOyBXT1c2NDsgVHJpZGVudC83LjA7IFNMQ0MyOyAuTkVUIENMUiAyLjAuNTA3Mjc7IC5ORVQgQ0xSIDMuNS4zMDcyOTsgLk5FVCBDTFIgMy4wLjMwNzI5OyBNZWRpYSBDZW50ZXIgUEMgNi4wOyBNRERSOyBBc2tUYk9SSi81LjE1LjIzLjM2MTkxOyBCUkkvMjsgLk5FVDQuMEU7IC5ORVQ0LjBDOyBydjoxMS4wKSBsaWtlIEdlY2tv
  signingRequestId MTkxMjA5OQ==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge NTUwRTEtQ1dQWlotQjRJRTUtTFpLVUUtUTZYWjYtSlBLNTg=
  TimeStamp MjAxOC0wNS0yOSAwOTo0OTo0NyswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 7NGzvQ52R3u3hTP2fIVgKa6zpVxE8txhIUC/3UGm+90=


 
UqotiKQHANCL7PtT5KI5oxxLFr+yc+8ego7n23snB1Bb9zfa51IGAnAa0jlrRWBzutqJes7QyzwJ
F43rcdlj3trzaX7xgyO8kWE4heIA0m94PmcBTBKkYyb4PxSoGx9ArWgVpWrXCI3h+v73L53lPOm/
kBdiRPWGke7BTinlS7kdboPRZ25wJRv8Az4U0kplCjydZdXAX8qiLz5czemcdMT058nicQKmXeFd
d1j6XqUmJfkEy45bih7BqNYdORn7qACKx1pDzGNSscwk5Ki+h6ccTvMkuECWEPU1/V1qJEElVzrv
GeXSXwwXdAxNYBThmevyeiX9DIz1JUSsJ938tA==
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  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTNfNCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA1LjEuMTUgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzExLjEgU2FmYXJpLzYwNS4xLjE1
  signingRequestId MTkxMjA0MQ==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge TjBFU0wtNElKRUstSkUwMTYtWU9TSzgtSVNJRUYtMzIwNTU=
  TimeStamp MjAxOC0wNS0yOSAxNjo1NTozMSswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 TXQCfvO6tUCCVLxs78KlwSv0B9p0cMV0L8KzK3A6z4o=


 
pNfln/L+rqF/bQbZ8wxQGRGBx2xvJbxoUQrQLkRJImvqFvH8uBXFSJG1mqYq9av0s/dDshOHctR+
f/7P1JvWnKUWuEf+0YnyZeUk1+GW8vUd5buJASKSByCirUMkhrhSekEyG+uTMkwmZVCK/5QdD4Bd
1K1u+/WlbwtwrEdVcuLEqmJJP0n9+SSZunES7UIy9wE515Nt/qofXAzhIkYTXLKhBpZASeJX7+1X
QG/lBlluggvFBm6vbXupAk9RWIOGk5rvrBVQiSfiwoj2JEfb+nxlJdnSLkbKrK4vNgCpFL5ADfhq
uknMhnADSeuIOImt/jlLikQD5Pzab0uEvba6Zw==

 
 
 =


 
 =


 
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV2luNjQ7IHg2NCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNTM3LjM2IChLSFRNTCwgbGlrZSBHZWNrbykgQ2hyb21lLzY2LjAuMzM1OS4xODEgU2FmYXJpLzUzNy4zNg==
  signingRequestId MTkxMjA0NA==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge OEsxREwtRVkySkMtWFhMR1YtRTE3WE0tNFdYME8tNTRDWEU=
  TimeStamp MjAxOC0wNS0zMCAxMjoyMToxOCswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 WoNsp2bAq518pYzsKEYrGRIqBEgt6wtVxwBPnxVrgvU=


 
hS0UBVss2B5r3jNVpz2jv6nHhqBB4Ch4GVSIpXTtR+cxebe3giXzAEnTZEjKmnW4d1IZFsB2mDmz
XVyRzWBv+BmUl40rD41FqKuAeq/2IA6uLjjWcUzSNC7hjBSZUMgmboKgGOP2psBB4YaECID1iCnl
ZAuULGUzwSLsgBsuwMU5LcBeh9F44R3ovEGfwQTnP7U8SXaMno6hAg9PsPWfffP7ZBa2QwtIaXax
3ZwKNWYb+yLAnxVgbV4HbrwBzV3JZ5gebFRqkzAlUk4WsXKr8+7o/GCW6XD1ibJX6UrG2iua/3zY
9UpNTfRjxgYgugVl6ob9VEKRbNTLUuQZraKl1Q==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxMF8zXzMgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjAzLjMuOCAoS0hUTUwsIGxpa2UgR2Vja28pIFZlcnNpb24vMTAuMCBNb2JpbGUvMTRHNjAgU2FmYXJpLzYwMi4x
  signingRequestId MTkxMjA0Mg==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge NEVDSkgtUDFTWEstTFdLVDUtRTZDRVktQTQ0TkctUUUzVlU=
  TimeStamp MjAxOC0wNi0wNiAwNzoxMDozMSswMDAw

            


  
 
 
 
 
 
 YB6c2l/Rd7l6MyL3BSke3OFU4BQa5KbtGgOYESDmWVg=


 
X+9BovFgDb06wl2M3Vb0cCk9oogi9SFcYTYu3lXg9O/lFw86bXv//5niWdq6i1GuG400wBq5ERuz
rIo+n18EQFoRvkVDaaH45v+O8CJjkhi5f8ocnfElFyuHnVlwBU7NBzkRKGdkJSGNKnvO4Us5WkRP
bmeXm0q+DqD1PveyYOV2cdFNSLXN259syx1a7zXxuvZ38kWg/2caNZqA4m+oDFtx/MNHjWdFdtBg
taCbw2o2gHAsOYjc5lZLEEAt5ONHTn8Ge9+jK2CFJWOJn2VrzKrOsr3Gk7OsK/mWndi94AnJW8tz
mKad1RKVyCx21aKUGn0NPzp6dR3pU9pF7hb7mQ==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKE1hY2ludG9zaDsgSW50ZWwgTWFjIE9TIFggMTBfMTNfMykgQXBwbGVXZWJLaXQvNjA0LjUuNiAoS0hUTUwsIGxpa2UgR2Vja28pIFZlcnNpb24vMTEuMC4zIFNhZmFyaS82MDQuNS42
  signingRequestId MTkxMjAzOQ==
  document_digests W3sia2V5IjoiQjAwQTgtT0UzMVYtWjgzTzQtWkZDWUgtSEFDVFQtVFBDMzYiLCJkaWdlc3QiOiJiOGVmYjIwZGZhNTVhMjc0ZGJiYzhjMzA0NGFmNTEwMzYwZDUxZjViZmNhYWZmNzk4MWQzZWI5ODRlY2Q2YjdkIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  _challenge R0NXSVktTlZLM1otSElEUEMtMTAxQlotOEZYQ0MtMkFQVU0=
  TimeStamp MjAxOC0wNi0xMyAxNDo0ODo0MSswMDAw
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  2018-05-29 09:20:18 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     The document was created                                                                                                                    
  2018-05-29 09:22:51 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Anette Cieslar" at "maren.karen@hotmail.com"                                                           
  2018-05-29 09:22:51 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                                
  2018-05-29 09:22:51 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Sebastian L?ck" at "selo@dalgashave.net"                                                               
  2018-05-29 09:22:52 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Henrik Darre" at "darre.henrik@gmail.com"                                                              
  2018-05-29 09:22:52 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Marina L?gstrup Martinussen" at "marina.martinussen@hotmail.com"                                       
  2018-05-29 09:22:52 UTC   Boelskifte Administration     77.234.174.46     A signing request email was sent to "Anders Boelskifte" at "ab@boelskifteadvokater.dk"                                                      
  2018-05-29 09:28:26 UTC   Anette Cieslar                83.221.155.85     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-29 09:28:41 UTC   Anette Cieslar                83.221.155.85     The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-05-29 09:37:26 UTC   Anette Cieslar                83.221.155.85     The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-05-29 09:49:34 UTC   Anders Boelskifte             77.234.174.46     The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-05-29 09:50:37 UTC   Anders Boelskifte             77.234.174.46     The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-05-29 15:09:28 UTC   Marina L?gstrup Martinussen   192.38.138.56     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-29 16:33:37 UTC   Sebastian L?ck                80.71.132.130     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-29 16:40:32 UTC   Sebastian L?ck                80.71.132.130     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-29 16:55:12 UTC   Sebastian L?ck                80.71.132.130     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-29 16:55:14 UTC   Sebastian L?ck                80.71.132.130     The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-05-29 16:56:09 UTC   Sebastian L?ck                80.71.132.130     The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-05-30 07:02:27 UTC   Michael Lieberg Ejler         62.101.231.42     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-30 07:12:13 UTC   Marina L?gstrup Martinussen   80.251.207.104    The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-30 12:14:04 UTC   Henrik Darre                  66.102.9.40       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-05-30 12:14:13 UTC   Henrik Darre                  80.63.34.122      The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-05-30 12:23:29 UTC   Henrik Darre                  80.63.34.122      The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-06-02 05:18:49 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-02 05:18:56 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Marina L?gstrup Martinussen" at "marina.martinussen@hotmail.com"                              
  2018-06-03 08:13:54 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-05 12:40:27 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-05 12:40:28 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Marina L?gstrup Martinussen" at "marina.martinussen@hotmail.com"                              
  2018-06-06 07:10:14 UTC   Marina L?gstrup Martinussen   93.51.156.198     The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-06 07:10:20 UTC   Marina L?gstrup Martinussen   93.51.156.198     The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-06-06 07:11:36 UTC   Marina L?gstrup Martinussen   93.51.156.198     The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-06-07 13:00:41 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-09 13:01:19 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-09 13:29:47 UTC   Michael Lieberg Ejler         129.142.224.255   The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-09 15:04:59 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-11 13:28:29 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-13 13:29:09 UTC   Penneo system                                   A signing request reminder email was sent to "Michael Lieberg Ejler" at "michael.eiler@gjensidige.dk"                                       
  2018-06-13 14:48:06 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-13 14:48:08 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-13 14:48:15 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-13 14:48:26 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signing request email was opened by the signer                                                                                          
  2018-06-13 14:48:31 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-06-13 14:48:46 UTC   Michael Lieberg Ejler         40.107.240.6      The document was viewed by the signer                                                                                                       
  2018-06-13 14:49:12 UTC   Michael Lieberg Ejler         80.71.142.7       The signer signed the document as bestyrelsesformand, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, bestyrelsesmedlem, dirigent  
  2018-06-13 14:49:12 UTC   Penneo system                 80.71.142.7       The document signing process was completed                                                                                                  
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